
ΕΡΩΤΗΣΗ
Θεσσαλονίκη, 21/05/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Ανησυχία στους κτηνοτρόφους για την συνδεδεμένη ενίσχυση»

Κύριε Υπουργέ,

Ανησυχία επικρατεί στον κτηνοτροφικό κόσμο, λόγω της καθυστέρησης καταβολής της
συνδεδεμένης  ενίσχυσης.  Πέρυσι,  η  καταβολή  της  συνδεδεμένης  έγινε  τη  Μεγάλη
Εβδομάδα, ενώ φέτος θα καθυστερήσει και όπως ακούγεται, θα καταβληθεί έως τα τέλη
Μαΐου. Αυτό δημιουργεί σοβαρά προβλήματα στους κτηνοτρόφους, καθώς αδυνατούν
να ανταπεξέλθουν στις  αγορές  ζωοτροφών,  οι  τιμές  των οποίων εκτινάχθηκαν  τους
τελευταίους μήνες.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να παρέμβετε, άμεσα, προκειμένου να καταβληθούν στους δικαιούχους, το
νωρίτερο δυνατόν, οι συνδεδεμένες ενισχύσεις ζωικού κεφαλαίου;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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